
 

’s-Hertogenbosch, 4 oktober 2019 

 

Betreft: Schriftelijke vragen over massale bijen- en insectensterfte door illegaal gebruik Fipronil 

 

Geacht College,  

 

 

Vandaag werden we opgeschrikt door de berichtgeving dat de Nederlandse Voedsel en 

Warenautoriteit (NVWA) al maanden onderzoek doet naar massale bijensterfte in Biezenmortel. Het 

functioneel parket van het Openbaar Minsterie vermoedt dat de bijen zijn gestorven door het 

gebruik van het illegale gebruik van het landbouwgif Fipronil dat op een veld in de omgeving van de 

bijenvolken was gespoten. Een sierteler uit het gebied alsmede een leverancier zijn aangemerkt als 

verdachte in deze zaak.  

De fractie van GroenLinks heeft daarom de volgende vragen aan Gedeputeerde Staten:  

 

1. Kan Gedeputeerde Staten aangeven hoeveel bijen en andere insecten naar verwachting zijn 

gestorven door het illegale gebruik? Zo nee, kan de provincie aandringen bij de NVWA en het 

Openbaar Ministerie om hier (al dan niet in samenwerking met de provincie) nader 

onderzoek naar te doen?  

2. Wordt er onderzoek gedaan naar de blijvende effecten in de omgeving van Biezenmortel van 

het illegale gebruik van fipronil? Wat zijn de risico’s voor de langere termijn voor de 

biodiversiteit, de waterkwaliteit en bodem, gezien ook dat Fipronil slecht afbreekbaar is? 

Welke maatregelen zijn en/of worden genomen om deze risico’s tegen te gaan?  
3. Wat zijn de risico’s voor omliggende ondernemers? Op welke wijze worden ondernemers 

geïnformeerd over het lopende onderzoek en de risico’s voor hun bedrijfsvoering?  

4. Geeft deze fraude aanleiding tot breder onderzoek naar het illegaal gebruik van fipronil?  

 

Alvast dank voor de beantwoording.  

 

https://www.nrc.nl/nieuws/2019/10/04/fipronil-oorzaak-massale-bijensterfte-in-brabant-a3975630 

 

Met vriendelijke groet,  

Tom Ludwig 

Jade van der Linden  

GroenLinks  
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